
zápis z jednání
Osadního výboru Bedřichovice

6. jednání výboru / zasedací místnost KD Bedřichovice

Datum: 3. 4. 2023
Přítomni: Ivan Vávro, Zuzana Mikové, Helena Straková,

Richard Straka, Rudolf Hýbela, Jiří Tomášek, Jan Jež
Omluveni:
Hosté:

Program:

1. Správa KD - opravy, dovybavení - poznatky z projednání se správcovou KD pí. 
Karešovou a informace od pí. Krátké

2. Příprava hasičské zbrojnice - informace
3. Příprava projektu opravy ulice U Hájku s vybudováním splaškové a dešťové 

kanalizace - informace
4. Vyjádření k žádosti o povolení sjezdu - pan .........................
5. Program 2.12.2023 - koordinace s akcí Moravské hasičské jednoty
6. Umístění kontejneru na textil
7. Termín svozu nadměrného komunálního odpadu
8. Návrh termínu veřejné schůze
9. Různé

Osadní výbor se sešel v uvedeném složení. Na jednání byly projednány následující 
body:

Ad 1) Předseda OVB absolvoval samostatné jednání s pí. Danielou Karešovou, která 
na základě pracovní smlouvy zabezpečuje správu Kulturního domu 
Bedřichovice. Jednání se uskutečnilo 13. 3. 2023 od 18 hodin v budově KD. 
Během schůzky byla provedena kontrola stavu KD a byla identifikována 
problémová místa, kterým bude třeba věnovat v budoucnu pozornost a zajistit 
jejich nápravu. Soupis těchto potřeb je samostatným dokumentem.

Výbor vyslovil poděkování pí. Petře Krátké za zajištění řady drobných oprav 
KD, které OVB navrhl v uplynulém období. Kvalita a rychlost provedení svědčí 
o profesionalitě a vysokém pracovním nasazení pí. Krátké.

Ad 2) Předseda OVB informoval členy o dalším postupu v otázce přípravy výstavby 
požární zbrojnice. V uplynulém měsíci březnu proběhla prohlídka budovy, 
určené k likvidaci a k uvolnění prostoru pro stavbu zbrojnice. Prohlídky se
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účastnil předseda OV Ivan Vávro a majitel stavební firmy ................... Budova 
je v neuživatelném stavu a její demolice je jediným řešením. Návrh postupu 
předseda OVB projedná s vedením SDH Bedřichovice a následně předá 
vedení města k zajištění dalších kroků.

Ad 3) Předseda OVB informoval o postupu přípravných prací pro dobudování
splaškové a dešťové kanalizace v ulici U Hájku. Bude provedena část dešťové 
kanalizace na pozemku p. ..................., který umožnil odvedení dešťových 
vod z komunikace v ulici přes svůj pozemek. Splašková kanalizace bude 
napojena do sběrače F II. a bude na ni napojeno 8 RD. Projektové práce 
provádí ...... ..................

Ad 4) OVB byla k vyjádření předložena žádost p. ........................... o povolení 2.
sjezdu k nově budovanému RD na ul. Jižní. Osadní výbor žádost posoudil a po 
diskuzi doporučil žádosti vyhovět.

Ad 5) Dne 2. prosince 2023 OVB plánuje slavnostní rozsvěcení vánočního stromu na 
návsi. Na stejný den požádal zástupce SDH Šlapanice o pronájem KD 
Bedřichovice za účelem konání okrskové schůze Moravské hasičské jednoty. 
OVB konstatoval, že v obou akcích není časový konflikt a doporučuje žádosti o 
pronájem sálu vyhovět.

Ad 6) Místostarosta města p. Růžička navrhl umístit kontejner na sběr textilu do 
Bedřichovic jako další v řadě kontejnerů na tříděný odpad. Předseda OVB 
předložil výboru fotografie místa, navrženého k umístění kontejneru. OVB 
konstatoval, že na kontejner pro sběr oblečení je dostatečný prostor a 
doporučil jeho umístění.

Ad 7) OVB projednal návrh konání sběru nadměrného komunálního odpadu přímo 
v Bedřichovicích. Tento sběr má dlouholetou tradici a je vhodnou příležitostí 
především pro staré spoluobčany. Sběr proběhne v prostoru u kaple v sobotu 
15. 5. 2023 v době od 9 do 11 hodin.

Ad 8) Předseda OVB navrhl konání veřejné schůze Osadního výboru s občany 
Bedřichovic za účasti vedení Města. OVB vyslovil souhlas. Bylo vybráno 
datum 25. 4. 2023 v době od 18 hodin v sále KD Bedřichovice.

Různé
- Člen OVB Rudolf Hýbela předložil doplněné materiály ke změně územního 

plánu v lokalitě jižně katastru Bedřichovice za účelem výstavby rodinných 
domů. Členové OVB se k navrženým podkladům vyjádří v termínu do 
příštího zasedání výboru.

- Byl diskutován havarijní stav silnice do Šlapanic. Oprava je zcela
v kompetenci jejího správce - SÚS Jihomoravského kraje. Starostka města 
Michaela Trněná poskytla předsedovi OVB mailovou korespondenci- 
opakovanou žádost o nápravu stavu.
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- OVB aktualizoval kalendář veřejných akcí, jehož účelem je jejich 
koordinace a zamezení časového konfliktu.

Další jednání výboru proběhne v pondělí dne 5. 6. 2023 v 18 hodin v zasedací 
místnosti KD Bedřichovice.

Osadní výbor se sejde při konání veřejné schůze dne 25. 4. 2023 v 18 hodin v KD 
Bedřichovice.

Vyhotovil: Ivan Vávro, předseda OVB
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